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Klub Radnych Nowej Lewicy 
 

Szanowny Pan Aleksander Miszalski 
Prezydent Miasta Krakowa 

 
Interpelacja dot. rewitalizacji Parku Leśnego Bonarka 

 
Szanowny Panie Prezydencie,  
 
W 2020 roku wykonano wstępną koncepcję zagospodarowania Parku Leśnego Bonarka. 
Od tego czasu, według posiadanych przeze mnie informacji, Miasto Kraków nie podjęło 
działań, zmierzających do realizacji tego projektu, w związku z czym zwracam się do 
Pana Prezydenta z poniższymi pytaniami: 
 

1. Jakie działania Miasto Kraków podjęło od czasu wykonania koncepcji w celu 
realizacji powyższego projektu? 

 
2. Jakie są szacunkowe, aktualne koszty wykonania powyższego projektu? 

 
3. Czy Gmina Miejska Kraków zamierza przystąpić do jego realizacji oraz jaki 

priorytet jeśli chodzi o zadania budżetowe ma realizacja wspomnianego 
projektu? 

 
Z wyrazami szacunku, 

Grzegorz Garboliński 
Radny Miasta Krakowa 

 


